
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 13. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 670
Det fremgår af svaret på spørgsmål 640 (UUI alm. del), at det kun ganske
sjældent sker i praksis, at Justitsministeriet anmoder en ansøger om humani-
tært ophold om en ny lægeerklæring, fordi ministeriet har rejst tvivl om, hvor-
vidt en tidligere lægeerklæring er udtryk for en uvildig bedømmelse af an-
søgerens helbredstilstand. Kan ministeren oplyse, hvor mange gange det er
sket i henholdsvis 2012, 2013 og 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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